
 

 24.08.16מועצת עיריית ק. אתא 

  

1 

 

 2 פרוטוקול  

 3 ישיבת מועצת העיר מן המניין  

(  4  (24.8.16ביום כ' באב תשע"ו 

 5 מר יעקב פרץ, רה"ע :השתתפו

 6 עוזרת רה"ע, גב' סימה הירשל 

 7 מר אריה מיזלס, סגן ראש העיר 

 8 מר אברהם גרינבלום 

ן אסולין, חבר מועצת העיר  9 מר ציו

 10 עו"ד עמנואל סולומונוב, חבר מועצת העיר  

 11 ל יהודה, חבר מועצת העירמר הרצ 

 12 מר רועי בן שלוש, חבר מועצת העיר 

 13 עו"ד עדנה שטרניק, חברת מועצת העיר 

 14 מר איגור קמר, חבר מועצת העיר 

 15 עו"ד יורם צברי, חבר מועצת העיר 

 16 מר אברהם גרינבלום, חבר מועצת העיר 

 17 מר עופר ברבי, חבר מועצת העיר 

 18 מר מתי אבני, חבר מועצת העיר 

 19 יים מלכה, יועץ משפטיעו"ד ח  

, מנכ"ל  20 מר בני חזן

, גזברית  21 גב' אסתר אברמסון

 22 

 23ערב טוב לכולם, אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת  מר י. פרץ:

 24העיר. על סדר היום פתיחת תב"ר מיפוי והכנת ספר 

 ₪25  300,000משרד הפנים ₪.  819,000נכסים בסך 

 26. 819סך הכל ₪,  519,000ההשתתפות וקרנות הרשות 

 27ו רוצה להתייחס? אז אני מודה לכולם. מי בעד? פה מישה

י   28אחד אושר פתיחת התב"ר למיפוי והכנת ספר נכסים. אנ

 29 מודה לכולם, הישיבה נעולה. 
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רק אתן לכם   אינפורמציה. 

 2פתיחת שנת הלימודים כפי שמסתמנת הולכת להיות  

 3רגילה כמו כל שנה. חשוב מאוד שכל אחד מכם ידע 

 4שאנחנו ממשיכים במסורת שלנו מכיתה א' עד י"ב ממוצע 

 5. יש פיקים שהם יותר 30תלמידים בכיתות הוא 

 6משלושים אבל זה פיקים מחזוריים קטנים במעט מאוד 

 7מבתי הספר ובעיקר בתיכון כאשר הכיתות הן כיתות 

יותר   8מצטיינים אז אנחנו שם, שמים קבוצות קצת 

 9מאשר הנושא של  גדולות כדי ליצור מתח פדגוגי יותר

ויש כיתות שקטנות משלושים, מגיעות גם   10כיתות קטנות 

 11ילדים, אבל הממוצע סך הכל מא' עד י"ב זה  17-ו 15-ל

 12הממוצע וכפי שמסתמן הכל הולך כשורה. זהו, אם יש 

 13עוד שאלות, אם מישהו מבקש לדעת משהו. תודה רבה 

 14 לכולם, הישיבה נעולה. 

 15 ישיבה נעולה

  16 


